

COVID-19- နောက်ဆုံးရသတင်းအချက်အလက်များ

သို့ BCPS မိသားစုများအားလုံး၊

Battle Creek နှင့် ကမ

ကမ္ဘာ့အနံ့ပြားတွင် နေထိုင်ကြသော လူတိုင်း ယခုလိုမသေမချာအချိန်ကာလတစ်ခု နှင့် အတွေ့အကြုံ သစ်များဖြင့် ဖြတ်သန်းနေချိန်ဖြစ်ကြပါတယ်။ ဘာတွေဖြစ်ကုန်ပြီလဲလို့ ဇဝေဇဝါဖြစ်နိုင်ပါတယ်။ သူ့သို့ရာတွင် သေချာတာတစ်ခုကတော့ Battle Creek ဟာပြည်သူ့အားလုံးအတွက် အတူတကွရပ်တည်နေကြတယ်ဆိုတာကတော့အသေအချာဖြစ်ပါ တယ်။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် အသီးသီး၊ မိမိတို့နေအိမ်တွင် နေနေရပါသည်။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့သည်ဤနေရာတွင် အတူတူရှိနေကြပါသည်။

နောက်ဆုံးရသတင်းအချက်အလက်များကို မိဘများထံသို့ အချိန်နှင့် တပြေးညီအကြောင်းကြားခြင်းကို ပုံမှန်ပြုလုပ်ပေးပါ သော်လည်း၊ အောက်ပါအချက်အလက်များမှာ မေးမြန်းသူအများဆုံး ရှိနေသေးသောကြောင့် ပြန်လည်ဖော်ပြပေးပါသည်။ အောက်ပါတို့သည် ယခုယခုအချိန်ကာလတစ်ခု၏ နောက်ဆုံးရသတင်းများဖြစ်ပါသည်။ ဆက်လက်ဖော်ပြပေးသွားပါမည်။

ကျောင်းပိတ်ရက်များ

- ယခုလတ်တလော အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ၏ “အိမ်တွင်းနေရန်၊ လုံခြုံမှုအတွက်၊ အသက်ကယ်ရန်” အမိန့်ကြေညာချက် အရမိချိန်အတွင်းရှိသောစာသင်ကျောင်းအားလုံးသည် ဧပြီလ ၁၃ ရက်၊ ၂၀၂၀ ခုနှစ်အထိ ကျောင်းပိတ်ပါသည်
- ဧပြီလ ၁၃ ရက်ထက် ကျော်လွန်၍ ကျောင်းပိတ်ရက် ထပ်တိုးရန်ရှိ မရှိ ကိုကျွန်ုပ်တို့စောင့်ကြည့်နေနေဆဲဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ ထပ်မံတိုးချဲ့မည့် သတင်းရှိပါက၊ ပြန်လည်အကြောင်းကြားပေးပါမည်။
- ၎င်းအပြင် ပညာသင်နှစ်ကျောင်းတက်ရက်များကို နွေရာသီကျောင်းတက်ရက်အတွင်း ထပ်မံတိုးချဲ့မည်၊ မတိုးချဲ့မည်ဆိုတာကိုလည်းတိကျသောသတင်းမရရှိသေးပါ။ ဤအရာနှင့်ပတ်သက်၍ ၍ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို တော့ မိချက်ပညာရေးဌာနနှင့်ပြည်နယ်ဥပဒေပြုလွှတ်တော်တို့မှ ဆုံးဖြတ်ပေးမှာဖြစ်ပါသည်။

အစားအစာထုပ်များ ထုတ်ယူခြင်း

- ကျောင်းပိတ်ဖိုအမိန့်ရရှိပြီးသည့်အချိန်မှစ၍ ကျောင်းသားများအတွက် အခမဲ့အစားအစာဝေပေးလျက်ရှိ ရှိပါသည်။ ဤအစားအစာထုပ်များကို သတ်မှတ်ထားသော မူလတန်းကျောင်းအဆောက်ဦးများ၊ Battle Creek Central အထက်တန်းကျောင်း နှင့် သတ်မှတ်ထားသော နေရာအချို့တို့တွင် ဆက်လက်ပြီး ဧပြီလ ၃ ရက်နေ့အထိ ဝေပေးသွားမှာဖြစ်ပါသည်။ <https://www.battlecreekpublicschools.org/news/covid-19-meal-pickup-information>
- ရက်သတ္တပတ် ဧပြီလ ၆-၁၀ ရက်အတွက် အစားအစာထုပ်များကို တနင်းလာနေ၊ ဧပြီလ ၆ ရက်နေ့တွင် ငါးရက် စာတစ်ခါတည်းထုတ်ယူနိုင်မှာဖြစ်ပါသည်။ ထုတ်ယူမည့်နေရာကလည်း အထက်ကဖော်ပြထားသော

သာနေရာဘဲဖြစ် ပါမည်။ ၎င်း ငါးရက်စာအစာထုပ်သည် ဧပြီလ ၁၀

၁၀ ရက်နေ့အထိအတွက်ဖြစ်ပြီး၊ ၎င်းအစာထုပ်မှာ နံနက်သရေစာ နှင့် နေ့လည်စာတို့အတွက်ဖြစ်ပါသည်။

- သင့်ကိုကူညီပေးနိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ မိသားစုများအနေဖြင့် အစားအစာထုပ် ထုတ်ယူရန်အခက်အခဲရှိပါက၊ bcps.me/questions သို့မဟုတ် ၂၆၉-၂၄၅-၆၁၂၉ သို့စာသားပေးပို့နိုင်ပါသည်။ သင့်နာမည်၊ သင

သင့်ဖုန်းနံပါတ် နှင့် နေရပ်လိပ်စာ ရေးသားပေးပို့ပေးပါ။

စာမေးပွဲ

- အမေရိကန်ပညာရေးဌာန မှ မိချိကန်ပြည်နယ်အား ဤပညာသင်နှစ်အတွက် M-STEP စာမေးပွဲစစ်ဆေးခြင်းမှ ပလပ်ထားပေးပါသည်။ ကျောင်းသားများ၏ မလ မလိုလားအပ်သောဝန်ထုပ်ရိုမနေစေရန် နောက်ဆုံးအတည်ပြုပေး မည့် မိ မိချိကန်ပညာရေးဌာန၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ကိုစောင့်ဆိုင်းနေကြဆဲဖြစ်ပါသည်။ ပြည်နယ်ဥပဒေပြုလွှတ်တော် တ် နှင့် မိချိကန်ပညာရေးဌာနတို့ထံသို့ စာဖြင့်အကြောင်းကြားပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အတ အတည်ပြုပေးနိုင်ဖို့ရန် သင့်ရဲ့ ကိုယ်စား လှယ်များကိုလည်းဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
- ဧပြီလ နှင့် မေလ အတွင်းမှာ **SAT, ACT နှင့် PSAT** ဖြေဆိုမည့် ရက်များကိုလည်း ရပ ရပ်စံသည် သို့မဟုတ် နောက်ဆုတ်လိုက်ပြီဖြစ်ပါသည်။ ဖွန် နှင့် ဖူလိုင်လ အတ အတွင်းတွင် ဖြေဆိုရန် အခွင့်အလမ်းရှိပါသည်။ နောက်ဆုံး ရက်သတ်မှတ်ချက်မှာ SAT ကိုဖွန်လ ၆ ရ ရက်နေ့အစား မေလ ၈ ရက်နေ့ဖြစ်ပါမည်။ ဧပြီလ ၄ ရက်နေ့ ACT စာမေးပွဲကို ဖွန်လ ၁၃ ၁၃ ရက်နေ့တွင် ရွှေ့ဆိုင်းလိုက်ပါသည်။
- AP အတန်းတက်ရောက်သောကျောင်းသားများအတွက်၊ ၄၅ ၄၅ မိနစ်အတွင်း နေအိမ်တွင် အခမဲ့ အွန်လိုင်းစာမေးပွဲ လေ့ကျင့်ခွင့် ရရ ရရှိမှာဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းမှာ ခေါင်းစဉ် နှင့် ကျွမ်းကျင်မှု (skills) တို့အပါအဝင်ဖြစ်ပြီး၊ မတ်လအစောပိုင်း တွင် AP ဆရာများမှ အတန်းတွင် သင်ကြားပေးခဲ့ပြီးသောသင်ခန်းစာများဖြစ်ပါမည်။ AP ဘာသာရပ် တစ်ခုစီတိုင်း အတွက် ဖြေဆိုနိုင်မည့် နေ့ရက်နှစ်ရက်ခွဲခြားထားပေးပါသည်။ ထ ထိုနေ့ရက်များ နှင့် အခြားသောအသေးစိတ်အ ချက်အလက်များကို ဧပြီလ ၃ ရက်၊ ၂၀၂၀ ခုနှစ် မတ မတိုင်မီတွင် အကြောင်းကြားပေးမှာဖြစ်ပါသည်။ တချိန်တည်း မှာပင် College Board အဖွဲ့မှ တစ်နိုင်ငံလုံးအတွက် AP ဆရာများပို့ချပေးသော သင်ခန်းစာ အခမဲ့ထုတ်လွှင့်မှု ကို တင်ဆက်ပေးထားပါသည်။ ၎င်း ၎င်းတို့၏ နောက်ဆုံးသတင်းအချက်အလက်များကို ဤဝက်ဆိုဒ်တွင်လေ့လာနိုင်ပါ သည်- <https://apcentral.collegeboard.org/about-ap/news-changes/coronavirus-update>

ဘွဲ့နင်းသဘင်

- ဘွဲ့နင်းသဘင် နှင့် ပတ်သက်၍ မည့်သည့် သတင်းအချက်အလက်များဖြစ်သော ကျင်းပမည့် ရက ရက်စွဲ သို့မဟုတ် ဘွဲ့နင်းနိုင်ရန် သတ်မှတ်ထားသော Credit ပြည့်မပြည့် စသည့် သတ သတင်းအချက်အလက်များနှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့ မသိရသေးပါဘူး။ ဤသတင်း န နှင့်ပတ်သက်၍ မိချိကန်ပညာရေးဌာန၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို စောင့်ဆိုင်းနေ ကြစဉ်ဖြစ်ပြီး၊ ၎င်းတို့ထံမှ သိ သိလျှင်သိချင်းပြန်လည်မျှဝေပေးမှာဖြစ်ပါသည်။
- နှစ်နေရာလျှောက်လွှာတင်သူများ (Dual Enrollment) နှင့် စောလျှင်စွာကောလိပ်တက်ရောက်သူများအတွက် အတိုင်ပင်ခံ (counselors) များမှ Kellogg Community College တွင်တက်ရောက်နေသော ကျောင်းသားများ အတွက် လိုအပ်သောအရာများကို ကူ ကူညီပေးရန် ရောက်ရှိလာမှာဖြစ်ပါသည်။

- ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ဤပညာသင်နှစ်တွင် ဘွဲ့နှင်းမည့် seniors ကျောင်းသားနှင့်မိသားစုများအတွက် ဘွဲ့နှင်းသ ဘင်ကျင်းပပေးနိုင်ဖို့ဆိုတာအဓိက အာရုံစိုက်သောအရာဖြစ်ပါသည်။ ဒီအချိန်ဟာကျွန်မတို့တတွေ မထင်မှတ်ဘဲ ရင်ဆိုင်ရသောအချိန်ကာလဖြစ်သော်ငြားလည်း၊ ဤနှစ်တွင် ဘွဲ့နှင်းမည့်ကျောင်းသားများ နှင့် မိသားစုများအ တွက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ဆုံးရှုံးသွားမှာမျိုးအလိုမရှိပါဘူး။ ကျောင်းသားများအတွက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ဟာ သူတို့၏ အကောင်းဆုံးသော အမ အမှတ်တရနေ့ရက်များဖြစ်ပါသည်။ ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်က ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကို ဟန ဟနတားနိုင်မှာ မဟုတ်ပါဘူး။

အခြားအကူအညီရယူနိုင်သောနေရာများ။

- အကယ်၍ သင့်အနေဖြင့် အခြေခံစားဝတ်နေရေးအတွက် အခက်အခဲရင်ဆိုင်နေသူတစ်ဦးဦးကိုကူညီလိုပါက ၂-၁-၁ သို့ခေါ်ယူကာ အကူအညီတောင်းခံနိုင်ကြောင်းပြောပြပေးပါနော်။ အဲဒီဖုန်းနံပါတ်ကိုခေါ်ဆိုသောအခါ Battle Creek အတွင်းနေထိုင်သူများအတွက် ချက်ချင်းအကူအညီပေးကြမှာဖြစ်ပါသည်။

သင်ဘာလုပ်နိုင်သလဲ။

- ဤရောဂါပိုးများ အခြားသူထံသို့ မကူးစက်နိုင်ရန် မိမိနေအိမ် တွင်နေထိုင်ပါ။ ဤနှစ် ဤနည်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ပြည်သူများ တစ တစတည်းတည်းဖြစ်အောင်ပြန်ခေါ်လာနိုင်မှာဖြစ်ပါသည်။ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ “အိမ်တွင်းနေရန်၊ လုံခြုံမှုရှိစေရန် (Stay Home, Stay Safe)” အမိန့်ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်အရ ပြည်သူများသည် မဖြစ်မနေလုပ်ဆောင်ရမည့် လုပ်ဆောင်မှုများဖြစ် စ်သော အစားအစာတင်ယူခြင်း၊ ဆေးခန်းသွားခြင်း နှင့် အခြားသူတစ်ဦးဦး သို့မဟုတ် အိ အိမ်မွေးတိရစ္ဆာန်ကိုပြုစုစောင့်ရှောက် ခြင်း စသ စသည့်အကြောင်းများကလွဲလို့အိမ်ပြင်မထွက်ရန်ညွှန်ကြားထားပါ သည သည်။ အိမ်ပြင်သို့ လမ်းလျှောက်ထွက်ခြင်း၊ စက်ဘီးစီးခြင်း နှင့် အပြ အခြားကိစ္စတစ်ခုခုကြောင့်အပြင်ကိုထွက်သော အခါ အပြ အခြားသူများနှင့် အနည်းဆုံး ၆ ပေအကွာအဝေးတွင်နေရပါမည်။
- ကျောင်းသားများသည် ဆက်လက်၍ မိမိတို့နေအိမ်တွင် သင်ကြားလေ့လာနေရအုံးမှာဖြစ်ပါသည်။ ထု ထိုကြောင့် မိ မိသားစုများကို ကူညီပေးနိုင်ရန် ကျောင်းသားများ၏ အတန်းအလိုက် ခွဲပြီး အွ အွန်လိုင်းသင်ခန်းစာများပြုလုပ်ပေး ကြပါသည်။ ၎င်းကို [Learn at Home](#) သို့ လေ့လာနိုင်ပါသည်။
- ကျောင်းသားတိုင်းသည် မိမိတို့အိမ်တွင် ကွ ကွန်ပျူတာနှင့်အတူ အင်တာနက်များရှိကြသည်ဟုသိရပါသည်။ ထိုကြောင့် learn at home အကြောင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုမိုအချိန်ယူလေ့လာစေလိုပါသည်။ မိ မိမိတို့အတန်း အလိုက်ခွဲခြားထားပြီး၊ သင့်ပညာရေးတိုးတက်ဖို့ရန် အထောက်အကူများစွာရရှိမှာဖြစ်ပါသည်။

BCPS သည် COVID-19 နှင့်ပတ်သက်သော နောက်ဆုံးရသတင်းအချက်အလက်များအချိန်နှင့်တပြေးညီ ဝေ ဝေမျှပေးနိုင် ရန် ဒေသခံခေါင်းဆောင်းများ၊ ပြည်နယ် နှင့် ကျန်းမာရေးဗဟိုအစိုးရများနှင့် အန

BELIEVE *in the*
CHANGE



အနီးကပ်အလုပ်လုပ်လျှက်ရှိနေပါသည်။ မေးခွန်းဖြေစရာများစွာကျန်နေအုံးမှာပါ။ ဘယ်လိုဘဲဖြစ်ဖြစ်၊ ဝန်ထမ်းများ၊
၊ ကျောင်းသားများ၊ မိသားစုများ နှင့် ကလေးထိန်း သူ
သူများအားလုံး ကျွန်ုပ်တို့ အတူရပ်တည်ပြီး၊ ကျော်လွှားသွားနိုင်မှာဖြစ်ပါသည်။ (ဧ
(ကျေးဇူးပြု၍ နောက်ဆုံးရသတင်းများကို ဆက်လက်နားထောင်ပေးပါရန်။)

ကျန်းမာကြပါစေ။

Kimberly Carter- မြို့နယ်ပညာရေးမှူး။
Battle Creek အစိုးရစာသင်ကျောင်း။